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 Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 
         Z á p i s n i c a 
 

                             z 3. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
Dátum konania: 11.03.2011 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  

1. 1 Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
     2.  Kontrola uznesenia. 
     3.  Zhodnotenie ekonomickej situácie  a informácia o stave čerpania  eurofondov  na               

rekonštrukciu kultúrneho domu. 
4.  Voľba  hlavného kontrolóra. 
5.  Riešenie žiadostí  občanov. 
6.  Rôzne. 
7.  Diskusia. 
8.  Záver. 

        
                                  
   
1.  Otvorenie 

 
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ) v Bašovciach otvoril a ďalej viedol 

starosta obce  Ing. Ľubomír Dekan.  
Za overovateľov zápisnice určil : Snopková Jana, Ing. Urbanová Mária 
Za zapisovateľku určil : Erika Petrášová 

 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Uznesenia prijaté na 2 zasadnutí boli splnené. 
 
3. Zhodnotenie ekonomickej situácie  a informácia o stave čerpania  eurofondov  na               
    rekonštrukciu kultúrneho domu 

 
      Starosta informoval o podielových daniach od štátu a o momentálnom stave finančných 

prostriedkov na bežnom účte. Ďalšia informácia bola o stave úveru v DEXIA banke. Úver bol schválený 
ešte predchádzajúcim zastupiteľstvom. K 01.03.2011 bola výška úveru 81 740,05 €. Práve dnes t.j. 
11.03.2011 prišla odpoveď z PPA Bratislava o presune peňazí na náš účet a to v hodnote 65 646,99 €. 
Ďalej starosta informoval, že úverová zmluva s DEXIA bankou končí 29.03.2011 a preto je nutné 
urýchlene vybaviť preklenovací úver, pretože hrozí penalizácia. Poslancom terajšieho obecného 
zastupiteľstva následne vysvetlil postup splácania faktúr, ktoré schválilo predchádzajúce obecné 
zastupiteľstvo a ďalší postup, ako uhradiť ďalšiu faktúru a zabrániť ďalšiemu možnému zadlžovaniu sa. 
Poslanci OZ následne odsúhlasili preplatenie faktúry č. 35028 firme PROFSTAV. Po preplatení danej 
faktúry pripraviť novú žiadosť na PPA o jej vyúčtovanie. V tomto bode starosta informoval o možnej 
spolupráci s RRA Senica. Poslanci spoluprácu odsúhlasili. V ponuke tejto agentúry bola zatiaľ 
zverejnená prioritná os 4.1 o podpore aktivít v oblasti separovaného zberu. Tento projekt poslanci OZ 
neodsúhlasili a dohodli sa, že počkáme na ďalšie ponuky. Starosta informoval o stave žiadosti 
o dobudovanie kanalizačného systému v obci. Informoval, že Trnavská vodárenská spoločnosť dňa 
04.03.2011 podala žiadosť aj za obec Bašovce na Ministerstvo životného prostredia. 



 2

4. Voľba hlavného kontrolóra 
 
 Starosta obce predniesol  poslancom OZ mená uchádzačov na funkciu hlavného kontrolóra obce 
a to : Bc., Bc. Magdalénu Černokovú a Ing. Annu Dekanovú. Hlasovaním bola za kontrolórku obce 
zvolená Ing. Anna Dekanová. 
Bc,.Bc. Magdaléna Černoková  za : 0  proti : 5  zdržal sa : 0 
Ing. Anna Dekanová    za : 4  proti : 0  zdržal sa : 1 
 
5. Riešenie žiadostí občanov 
 Vladimír Tomášik - žiadosť o úhradu nevyplatenej časti odstupného a preplatenie nevyčerpanej 
dovolenky. 
 Poslanci OZ odsúhlasili splátkový kalendár na nevyplatenú časť odstupného a schválenie 
preplatenia dovolenky odložili na ďalšie zasadnutie OZ, pretože nie sú na to finančné prostriedky 
v obci. 
 Ďalej sa riešila žiadosť o zníženie nájmu na prevádzku pohostinstva v Bašovciach. Poslanci danú 
problematiku prediskutovali a navrhli starostovi prerobiť zmluvy, prípadne navrhnúť dodatky 
k zmluvám a prehodnotiť ich na ďalšom OZ. V tomto bode starosta informoval o prefakturácii plynu pre 
Potraviny v Bašovciach. 
 Rybník Bašovce žiada o prenájom 250 m² z parcely 648/3 ( kanál oproti rybníku ) za účelom 
skultúrnenia a následne možného parkovania. Prečítanú žiadosť poslanci OZ odsúhlasili a doporučili 
urobiť nájomnú zmluvu.  
 Žiadosti o prenájom kultúrneho domu pre Jednotu spotrebné družstvo Trnava a Slovenský zväz 
záhradkárov Bašovce, poslanci OZ schválili. 
 Ďalšia žiadosť bola o prenájom plochy pri cintoríne a to na skladovanie zeminy a piesku. Túto 
žiadosť poslanci zamietli. 
 Žiadosť o prenájom pozemku za účelom chovu muflónov, za cintorínom v terajšej záhradkárskej 
osade poslanci OZ odsúhlasili a doporučili vzájomnú dohodu s terajším užívateľom. 
 
6. Rôzne 
 Poslanci OZ odsúhlasili zakúpenie sporáka typ SPE 40 pre kultúrny dom Bašovce. 
 Starosta podal informáciu o zvolení komisie na overenie majetkového priznania, dané zákonom. 
Poslanci OZ komisiu zvolili,  komisia pozostáva z poslancov OZ. 
 Poslanci OZ ďalej zvolili predsedu, podpredsedu a členov krízového štábu. Za predsedu zvolili 
Ing. Ľubomíra Dekana, za podpredsedu Jozefa Melichera a za členov ďalších štyroch poslancov OZ. 
 Starosta ďalej informoval o možnosti zamestnať občana obce dlhodobo nezamestnaného na  
dobu 6 mesiacov  a to na práce spojené s údržbou vodného toku. Nakoľko pri údržbe toku v Bašovciach 
nie je potrebná údržba, poslanci OZ túto možnosť neodsúhlasili. 
 Starosta navrhol zamestnať na dobu 9 mesiacov pracovníčku dlhodobo evidovanú na úrade 
práce. Táto pracovníčka by pomáhala spracovať inventarizáciu obecného majetku a pri ďalších prácach, 
ktoré bude treba urobiť na Obecnom úrade. Na mzdu pre túto pracovníčku bude prispievať ÚPSVaR. 
Poslanci OZ túto možnosť odsúhlasili. 
 V tomto bode sa riešili aj medziľudské susedské vzťahy občanov. Poslanci navrhli každému 
zúčastnenému v spore odpísať a upozorniť ich, ak sa vzťahy nezlepšia, sťažnosť sa postúpi na 
doriešenie policajnému zboru. 
 Sťažnosť na parkovanie autobusu za kostolom a následné znečisťovanie cesty, poslanci navrhli 
riešiť upozornením a upravením terénu. 
 Poslanci OZ odsúhlasili opravu rotačnej kosačky, nakoľko sa blíži čas kosenia. 
 
7.  Diskusia 
 
 Diskutovalo sa o schátralom dome, ktorý ohrozuje našich občanov, že treba zistiť dedičov tejto 
stavby a upozorniť ich o urýchlené odstránenie stavby. Dom sa nachádza v časti pri príjazde do 
Bašoviec od Piešťan. 
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 Nevyužité detské ihrisko na futbalovom štadióne doporučujú  poslanci OZ presťahovať na 
trávnik  za kostolom a zabezpečiť obmedzenie dopravy v tejto časti obce.  
 V materskej škole doriešiť tlakomer na kúrení a do budúcna riešiť problém s pitnou vodou 
a kanalizáciou. 
   
9. Záver 
 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým 
prítomným za účasť. 

 
 
 
 
 
Ing. Ľubomír Dekan 
     starosta obce    

 
 
 
Overovatelia : 
 
 
.................................       .................................... 
     Jana Snopková        Ing. Mária Urbanová 

 
 
 
zapísala: Erika Petrášová 
V Bašovciach, dňa 17.03.2011 
 


